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Abstract (en)
The invention relates to a hard-metal or ceramic blank, and to a method and an extrusion tool for its manufacture. The invention provides that the
blank is extruded through a die, the die (1) having on its inner wall surface (2) a number of sliding surfaces (3) which cross-sectionally complement
one another to form a polygon (4), which sliding surfaces (3) follow a twisted path over the length of the die. The fabricated blank has a twisted
shape corresponding to the shape of the die and is suitable for the production of rotating tools, for example drills.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Hartmetall- oder Keramikrohling, sowie ein Verfahren und ein Strangpreβwerkzeug zu seiner Herbtellung.
Erfindungsgemaβ ist vorgesehen, daβ der Rohling durch eine Düse extrudiert wird, wobei die Düse (1) an ihrer Innenwandfläche (2) eine Anzahl
von sich im Querschnitt zu einem Polygon (4) ergänzender Gleitflächen (3) aufweist, welche Gleitflächen (3) einen über die Düsenlänge verdrillten
Verlauf besitzen. Der gefertigte Rohling besitzt eine der Düsenform entsprechende verdrillte Form und ist für die Herstellung von rotierenden
Werkzeugen , z.B. Bohrern, geeignet.
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